
Protokół Nr XXX/09 
z sesji Rady Gminy Górzyca 

odbytej dnia 4 września 2009 r.  w sali narad Urzędu Gminy Centrum 
Spotkań Polsko-Niemieckich 

 
Przewodnicząca Rady Gminy p. Maria Syktus o godzinie 1300 otworzyła 
sesję i po powitaniu radnych oświadczyła, że zgodnie z listą obecności na sesji 
obecnych jest 13 radnych  (nieobecni radni: Ryszard Dębiński  i Małgorzata 
Mazur), co stanowi quorum i pozwala na  podejmowanie prawomocnych 
uchwał. 
Powitała zaproszonych gości, przedstawicieli jednostek organizacyjnych gminy 
oraz pracowników Urzędu Gminy /listy obecności stanowią załącznik do 
protokołu. 
 
Przewodnicząca Rady zaproponowała następujące zmiany do porządku obrad 
sesji: 

1) na wniosek Przewodniczącej Rady Gminy w związku z § 28 ust. 1 i § 
38 w związku z § 58 ust. 1 Statutu Gminy Górzyca dodanie do punktu           
2 punkt 2a o treści: „Podjęcie uchwały w sprawie opinii do projektu 
uchwały Rady Powiatu Słubickiego w sprawie likwidacji Samodzielnego 
Publicznego Zakładu opieki zdrowotnej w Słubicach”. Przewodnicząca 
Rady wyjaśniła, że Zarząd Powiatu Słubickiego pisemnie zwrócił się        
z wnioskiem do Rady Gminy Górzyca o zaopiniowanie projektu uchwały 
o likwidacji Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki zdrowotnej        
w Słubicach w terminie do 15 września br. Pismo w tej sprawie wraz         
z materiałami wpłynęło już po zawiadomieniu radnych Rady Gminy 
Górzyca o sesji, dlatego jest wniosek o dodanie tego punktu do porządku 
obrad. Jednocześnie dodała, że na posiedzeniu komisji stałych Rady 
Gminy w dniu 1 września br. radni otrzymali wszystkie materiały 
dotyczące likwidacji szpitala. 

 
2) na wniosek Wójta Gminy na podstawie § 60 ust. 4 Statutu Gminy 

wprowadzenie zmian: 
a) przeniesienie punktu 3 tj. „Informacja Wójta Gminy w okresie 

międzysesyjnym” w miejsce punktu 13; 
b) zdjęcie z porządku obrad punktów 5, 6, 7, 8, 9 w sprawie utworzenia 

Punktów Przedszkolnych z powodu nadal prowadzonych negocjacji         
z Urzędem Marszałkowskim w sprawie wysokości dofinansowania 
projektu i w związku z tym musi nastąpić przesunięcie  jego realizacji     
z 1 października na 1 listopada 2009 r.; 

c) zdjęcie z porządku obrad punktu 13 „Podjęcie uchwały w sprawie 
zaciągnięcia kredytu długoterminowego na budowę oczyszczalni 
ścieków wraz z kanalizacją w Górzycy” z powodu wniesienia protestów 

 



przez oferentów biorących udział w przetargu na wykonanie tego 
zadania. Przetarg został rozstrzygnięty i wybrano najtańsza ofertę za 
9.101.200,00 zł, ale w związku z wniesionymi protestami przez 
oferentów, którzy proponowali wyższą cenę, jeszcze nie może być 
zawarta umowa z wybranym oferentem i w związku z tym nie można 
określić wysokości zaciągniętego kredytu. 

 
Przewodnicząca Rady zapytała, czy radni wnoszą inne propozycje do porządku 
obrad sesji.  
 
Innych zmian do porządku obrad nie wniesiono w związku z czym 
Przewodnicząca Rady Gminy poddała pod głosowanie jawne proponowane 
wyżej zmiany.  
 
W wyniku głosowania jawnego radni jednogłośnie 13 głosami „za” przyjęli 
proponowane zmiany do porządku obrad, który przedstawia się następująco: 

 
Porządek obrad sesji: 
 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przedstawienie porządku obrad sesji. 
2a. Podjęcie uchwały  w sprawie opinii do projektu uchwały Rady Powiatu 
     Słubickiego w sprawie likwidacji Samodzielnego Publicznego  Zakładu 
     Opieki Zdrowotnej  w Słubicach. 
3. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego gminy Górzyca w obrębach 
Górzyca, Spudłów i Laski Lubuskie. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie przez 
Gminę Górzyca do przedsięwzięcia dotyczącego projektu szkoleniowego 
dla kadr urzędników administracji samorządowej opracowanego dla 
Priorytetu V „Dobre rządzenie” Działania 5.2. „Wzmocnienie potencjału 
administracji samorządowej” Poddziałania 5.2.1. „Modernizacja 
zarządzania w administracji samorządowej” Programu Operacyjnego 
Kapitał Ludzki. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie oddania w dzierżawę nieruchomości na 
okres dłuższy niż trzy lata. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu i w budżecie Gminy 
Górzyca na 2009 r. 

7. Informacja Wójta Gminy z działalności Wójta w okresie 
międzysesyjnym. 

8. Przyjęcie protokołu XXIX sesji Rady Gminy Górzyca. 
9. Interpelacje radnych Rady Gminy. 
10. Wolne wnioski i informacje. 

 



11. Zakończenie obrad XXX sesji Rady Gminy. 
 
 
Realizacja porządku: 
 
Ad. 1 i 2 
Zrealizowano na wstępie 
 
Ad. 2a 
Podjęcie uchwały  w sprawie opinii do projektu uchwały Rady Powiatu      
Słubickiego w sprawie likwidacji Samodzielnego Publicznego  Zakładu      
Opieki Zdrowotnej  w Słubicach. 
 
Przewodnicząca Rady poinformowała, że Zarząd Powiatu Słubickiego  
pismem z dnia 24.08.2009r. zwrócił się o zaopiniowanie projektu uchwały Rady 
Powiatu Słubickiego dotyczącej likwidacji Samodzielnego Publicznego Zakładu 
Opieki Zdrowotnej w Słubicach. Obowiązek uzyskania takiej opinii wynika z 
art.43 ust. 2 ustawy z dnia 30 sierpnia 1999r. o zakładach opieki zdrowotnej 
(tekst jednolity- Dz. U  z 2007r.,  Nr 14, poz.89 ze zmianami). Zgodnie z § 26 
ust.2 pkt. 5 Statutu Gminy Górzyca  opinie wydaje Rada Gminy w związku z 
powyższym przedkłada się Radzie projekt niniejszej uchwały.  
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła, że projekt uchwały omawiany był na 
wspólnym posiedzeniu komisji stałych rady w dniu 1 września 2009 r. i radni 
zaopiniowali go pozytywnie. 
 
Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję. 
 
Starosta Powiatu Słubickiego Andrzej Bycka w uzasadnieniu omawianego 
projektu uchwały poinformował, że obowiązujące obecnie prawo umożliwia 
przekształcenie szpitala jedynie poprzez likwidację SP ZOZ, a następnie na jej 
bazie utworzenie spółki prawa handlowego, która to spółka prowadzi 
niepubliczny ZOZ. Zakładana przez Zarząd Powiatu w Słubicach forma 
przekształcenia ma doprowadzić do powstania Niepublicznego Zakładu Opieki 
Zdrowotnej z siedzibą w Słubicach, dla którego organem tworzącym będzie 
spółka z ograniczoną odpowiedzialnością z kapitałem założycielskim 
pochodzącym wyłącznie  ze źródeł samorządowych. Sama komercjalizacja 
Szpitala powinna wpłynąć pozytywnie na  jego bieżące funkcjonowanie i 
rozwój. Dodał, że Powiat uzyska przy tym większą  gwarancję stabilizacji i 
zabezpieczenia swej sytuacji finansowej, bez uszczerbku dla poziomu i jakości 
realizowanych ustawowo zadań. Starosta poinformował, że dla podjęcia 
wymaganych strategicznych decyzji, bardzo istotny wydaje się fakt, że spółka 
która ma przejąć działalność SP ZOZ , będzie odpowiadała za swoje 

 



zobowiązania jedynie własnym majątkiem. Powiat nie będzie w przyszłości 
odpowiadał  za długi szpitala w przypadku likwidacji spółki. Zasadnym jest bez 
zbędnej zwłoki podjęcie czynności zmierzających do planowanej zmiany formy 
organizacyjno – prawnej szpitala, która umożliwi udział w programie rządowym 
i uzyskanie dotacji, jak i w konsekwencji zabezpieczy nie tylko budżet Szpitala i 
samego Powiatu, ale i świadczenia opieki zdrowotnej na jak najwyższym 
poziomie. Niezwykle istotne znaczenie dla przyszłości Szpitala na fakt, że 
istniejące obecnie długi nie będą obciążać bilansu NZOZ ani jego przyszłych 
wyników. Natomiast Powiat, jako organ założycielski  SP ZOZ w Słubicach, ma 
bardzo wyjątkową sytuację, możliwość uniknięcia  faktycznego przejęcia 
długów likwidowanej jednostki. Działania w tym zakresie są o tyle istotne i 
niezbędne, iż w obecnej sytuacji Powiat jako organ założycielski poręczył 
Samodzielnemu Publicznemu Zakładowi Opieki Zdrowotnej kredyty 
długoterminowe, których łączna wysokość na koniec 2008 roku wynosiła 
11.774.105,52 zł. Udział w programie rządowym umożliwia uzyskanie dotacji, 
która pozwoli dokonać spłaty  tych kredytów w całości. Planowane 
przekształcenie SP ZOZ jest zatem rozwiązaniem dobrze służącym finansom 
samorządowym i realizacji zadań Powiatu Słubickiego w zakresie ochrony 
zdrowia. Konsekwencje finansowe podjęcia niniejszej uchwały dla budżetu 
Powiatu są następujące: 

1) wypłata przez SP ZOZ odpraw dla pracowników w łącznej wysokości 
1.500.000 zł; 

2) przejęcie ewentualnych zobowiązań nie objętych dotacją celową, które 
mogą pozostać po zlikwidowanym SP ZOZ, przy czym ich wysokość 
wraz z kosztami likwidacji nie powinna przekroczyć łącznie kwoty 
900.000 zł. 

W związku z dzierżawą, a następnie z leasingiem mienia likwidowanego 
Zakładu, Powiat będzie uzyskiwał przez wiele lat, stałe miesięczne przychody w 
wysokości ca najmniej 20.000 zł. Starosta dodał, że w ocenie zarządu Powiatu, 
rekomendującego niniejszą uchwałę , Powiat nie może zaniechać  podjętych 
działań, albowiem takie zaniechanie  dotknęłoby nie tylko jego budżetu, ale 
także samych mieszkańców powiatu, będących beneficjentami świadczeń 
medycznych, jak i pracowników szpitala. Nie można nie wykorzystać 
nadarzającej się szansy uzdrowienia sytuacji finansowej , przy jednoczesnej 
możliwości utrzymania jakości świadczonych usług, a może nawet ich 
polepszeniu. Harmonogram zakończenia działalności SP ZOZ i powołania 
spółki kapitałowej dla prowadzenia NZOZ obejmuje III fazy realizowane           
w terminach począwszy od miesiąca czerwca 2009 r. do końca roku 2010. 
 
Radny Jerzy Chudziński spytał czy planuje się zwolnienia pracowników? 
Starosta odpowiedział, że przewiduje się zatrudnienie 98% dotychczasowej 
załogi pracowniczej, 2% niezatrudnionych ponownie będą to osoby z którymi 
dotychczasowa współpraca przebiegała niezadowalająco ewentualnie przejścia 

 



na emeryturę przez osoby posiadające takie uprawnienia. Nie ma zagrożeń, że 
ludzie pozostaną bez pracy. 
 
Przewodnicząca Rady Gminy spytała, czy po reorganizacji dotychczasowe 
poradnie specjalistyczne będą funkcjonowały? 
Starosta odpowiedział, że poradnie będą funkcjonowały bez zmian i nie 
przewidujemy zagrożeń w ich działalności. 
 
Radni nie wnieśli innych uwag i wniosków w związku z czym Przewodnicząca 
Rady zarządziła głosowanie w sprawie podjęcia uchwały. 
 
W wyniku głosowania jawnego Rada Gminy na ustawowy skład Rady 15  
radnych, przy obecności na sesji 13 radnych,  12 głosami „za:” przy 1 głosie 
„wstrzymującym się” podjęła uchwałę  Nr XXX/182/09 w sprawie opinii do 
projektu uchwały Rady Powiatu Słubickiego w sprawie likwidacji 
Samodzielnego Publicznego  Zakładu Opieki Zdrowotnej  w Słubicach /uchwała 
stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 3 
Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego gminy Górzyca w obrębach Górzyca, 
Spudłów i Laski Lubuskie. 
 
Główny specjalista ds. budownictwa, inwestycji, gospodarki przestrzennej i 
dróg Kazimierz Boguszewicz w uzasadnieniu poinformował, że projekt 
uchwały Rady Gminy Górzyca w sprawie przystąpienia do opracowania 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w  obrębach Górzyca, 
Spudłów i Laski Lubuskie opracowano na podstawie analizy wykonanej przez 
Wójta Gminy Górzyca. Na obszarze objętym projektem planu miejscowego 
planuje się budowę drogi gminnej, oraz prowadzenie infrastruktury  technicznej 
od projektowanej stacji WN/ŚN do projektowanej farmy wiatrowej w rejonie 
miejscowości Radówek. Wykonany w oparciu o w/w uchwałę miejscowy plan 
zagospodarowania przestrzennego umożliwi połączenie w jedną całość dwóch 
fragmentów istniejącej drogi gminnej przedzielonej pasem drogi stanowiącej 
własność Lasów Państwowych. Prawne uregulowanie przebiegu drogi z 
przejęciem pasa leśnego pozwoli na połączenie dwóch dróg gminnych: drogi 
Radówek-Spudłów z drogą Żabice-Laski Lubuskie i usprawnienie układu 
komunikacyjnego w tym fragmencie obszaru gminy. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła, że projekt uchwały omawiany był na 
wspólnym posiedzeniu komisji stałych rady w dniu 1 września 2009 r. i został 
zaopiniowany pozytywnie. 
 

 



Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję. 
 
Radni nie wnieśli żadnych uwag i wniosków w związku z czym 
Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie w sprawie podjęcia uchwały. 
 
W wyniku głosowania jawnego Rada Gminy na ustawowy skład Rady 15  
radnych, przy obecności na sesji 13 radnych,  jednogłośnie podjęła uchwałę  Nr 
XXX/183/09 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego gminy Górzyca w obrębach Górzyca, 
Spudłów i Laski Lubuskie /uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Wójt Gminy Robert Stolarski poprosił, aby obecny na sesji architekt Pan 
Paweł Niemiec omówił projekt planowanych zmian w studium uwarunkowań i 
kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Górzyca w obrębie 
miejscowości Górzyca.  
Autor Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy 
Górzyca Pan Paweł Niemiec poinformował, że w dalszym ciągu trwają prace 
na projektem Studium, w którym będą uwzględnione wszystkie wnioski złożone 
przez mieszkańców gminy Górzyca. Wykorzystując technikę multimedialną Pan 
Paweł Niemiec szczegółowo przedstawił i omówił założenia oraz propozycje 
zmian w studium. 
Wójt Gminy dodał, że projekt uchwały sprawie zmian  w studium będzie 
przedłożony radzie gminy na sesji w październiku. 
 
Ad. 4 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie przez Gminę 
Górzyca do przedsięwzięcia dotyczącego projektu szkoleniowego dla kadr 
urzędników administracji samorządowej opracowanego dla Priorytetu V „Dobre 
rządzenie” Działania 5.2. „Wzmocnienie potencjału administracji 
samorządowej” Poddziałania 5.2.1. „Modernizacja zarządzania w administracji 
samorządowej” Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki. 

Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Sekretarz Gminy Maria Palichleb             
i poinformowała radnych, że art. 10 ustawy o samorządzie gminnym mówi, że 
wykonywanie zadań publicznych może być realizowane w drodze 
współdziałania między jednostkami samorządu terytorialnego, natomiast art. 18 
ust. 2 pkt 12 mówi, że do właściwości Rady Gminy należy podejmowanie 
uchwał w sprawach współdziałania z innymi gminami oraz wydzielanie na ten 
cel odpowiedniego majątku. W toku realizacji powyższych zapisów prawnych 
Gmina Górzyca obok Gmin: Gorzów Wlkp., Kostrzyn nad Odrą, Witnica, 
Lubniewice jest partnerem projektu pn. „Poprawa efektywności usług 
świadczonych przez administrację samorządową z powiatów gorzowskiego, 
słubickiego i sulęcińskiego” w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki. 

 



W ramach projektu przeprowadzone zostaną: szkolenia ogólne mające na celu 
podniesienie umiejętności urzędników w zakresie sprawnej i efektywnej obsługi 
klientów, budowania jakości i tworzenia pozytywnego wizerunku urzędnika        
i całego urzędu oraz szkolenia specjalistyczne z zakresu stanowienia aktów 
administracyjnych mające na celu dostarczenie wiedzy niezbędnej do 
podniesienia jakości prawa lokalnego poprzez efektywne stanowienie uchwał       
i decyzji administracyjnych. Wniosek o dofinansowanie ww. projektu został 
złożony do Urzędu Marszałkowskiego w Zielonej Górze i przeszedł pozytywnie 
ocenę formalną, po której został skierowany do oceny merytorycznej, którą 
przeprowadzi Komisja Oceny Projektów. W przypadku akceptacji wniosku        
o dofinansowanie projektu nastąpi podpisanie umowy partnerskiej pomiędzy 
Gminami: Gorzów Wlkp., Kostrzyn nad Odrą, Lubniewice, Witnica i Górzyca. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła, że projekt uchwały omawiany był na 
wspólnym posiedzeniu komisji stałych rady w dniu 1 września 2009 r. i został 
zaopiniowany pozytywnie. 
 
Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję. 
 
Radni nie wnieśli żadnych uwag i wniosków w związku z czym 
Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie w sprawie podjęcia uchwały. 
 
W wyniku głosowania jawnego Rada Gminy na ustawowy skład Rady 15 
radnych, przy obecności na sesji 13 radnych,  jednogłośnie podjęła uchwałę  Nr 
XXX/184/09 w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie przez Gminę 
Górzyca do przedsięwzięcia dotyczącego projektu szkoleniowego dla kadr 
urzędników administracji samorządowej opracowanego dla Priorytetu V „Dobre 
rządzenie” Działania 5.2. „Wzmocnienie potencjału administracji 
samorządowej” Poddziałania 5.2.1. „Modernizacja zarządzania w administracji 
samorządowej” Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki /uchwała stanowi 
załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 5 
Podjęcie uchwały w sprawie oddania w dzierżawę nieruchomości na okres 
dłuższy niż trzy lata. 
 
Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Pełnomocnik Wójta ds. 
Gospodarczych Helena Adamkiewicz. W uzasadnieniu poinformowała 
radnych, że Gmina Górzyca jest właścicielem zabudowanej nieruchomości 
działka nr 251/25 o powierzchni  2,4885 ha położonej w obrębie Górzyca. 
Nieruchomość od wielu lat jest niewykorzystana. Aktualnie pojawiła się osoba, 
która jest zainteresowana wydzierżawieniem  na okres dłuższy niż 3 lata. W celu 
ewentualnego wydzierżawienia nieruchomości zgodnie z  art. 18 ust.1 pkt 9 

 



litera „a” ustawy o samorządzie gminnym (Dz.U. z 2001r. Nr 142 poz.1592 ze 
zm.) na czas dłuższy niż 3 lata wymagane jest uprzednie uzyskanie zgody Rady 
Gminy. Dlatego mając na uwadze treść art.18 ust.2 pkt 9 litera „a” ustawy o 
samorządzie gminnym oraz art.11 ust.2 i art.13 ust.1 ustawy o gospodarce 
nieruchomościami wnoszę o podjęcie wnioskowanej uchwały.  
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła, że projekt uchwały omawiany był na 
wspólnym posiedzeniu komisji stałych rady w dniu 1 września 2009 r. i został 
zaopiniowany pozytywnie. 
 
Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję. 
 
Radny Jerzy Chudziński spytał czy będzie przeprowadzony przetarg? 
Pełnomocnik Wójta ds. Gospodarczych Helena Adamkiewicz odpowiedziała, że 
tak. 
 
Radni nie wnieśli innych uwag i wniosków w związku z czym Przewodnicząca 
Rady zarządziła głosowanie w sprawie podjęcia uchwały. 
 
W wyniku głosowania jawnego Rada Gminy na ustawowy skład Rady 15 
radnych, przy obecności na sesji 13 radnych,  jednogłośnie podjęła uchwałę  Nr 
XXX/185/09 w sprawie oddania w dzierżawę nieruchomości na okres dłuższy 
niż trzy lata /uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 6 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu i w budżecie Gminy Górzyca na 
2009 r. 
 
Projekt uchwały przedstawiła i omówiła w zastępstwie Skarbnika Gminy  
Lidia Guźniczak – Insp. ds. jednostki budżetowej. W uzasadnieniu 
poinformowała, że zwiększa się dochody i wydatki budżetu gminy na 2009 r. o 
kwotę 1.275.672 zł. Ponadto projekt uchwały zmienia załącznik nr 3 do uchwały 
Nr XXIII/147/08 z dnia 19 grudnia 2008 r. w sprawie uchwalenia budżetu 
Gminy Górzyca na rok 2009 „Limity wydatków na wieloletnie programy 
inwestycyjne w latach 2009-2011”. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła, że projekt uchwały omawiany był na 
wspólnym posiedzeniu komisji stałych rady w dniu 1 września 2009 r. i został 
zaopiniowany pozytywnie. 
 
Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję. 
 

 



Radni nie wnieśli żadnych uwag i wniosków w związku z czym 
Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie w sprawie podjęcia uchwały. 
 
W wyniku głosowania jawnego Rada Gminy na ustawowy skład Rady 15 
radnych, przy obecności na sesji 13 radnych,  jednogłośnie podjęła uchwałę  Nr 
XXX/186/09 w sprawie zmiany budżetu i w budżecie Gminy Górzyca na 2009 
r.  /uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 7 
Informacja Wójta Gminy z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 
 
Informację z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym przedstawił Wójt 
Gminy Robert Stolarski – informacja stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu. 
 
Ad. 8 
Przyjęcie protokołu XXIX sesji Rady Gminy Górzyca. 
 
Przewodnicząca Rady zwróciła się z zapytaniem czy radni zgłaszają uwagi do 
protokołu z obrad XXIX sesji Rady Gminy. 
 
Radni nie zgłosili uwag do protokołu i w wyniku głosowania jawnego protokół 
został przyjęty jednogłośnie 13 głosami „za”. 
 
Ad. 9 
Interpelacje radnych Rady Gminy. 
Radni nie zgłosili żadnych interpelacji. 
 
Ad. 10 
Wolne wnioski i informacje. 
 

1) Radna Wiesława Drahynicz złożyła wniosek o wycięcie drzew przy 
przystanku PKS w Laskach Lubuskich. 

2) Przewodnicząca Rady Gminy zaprosiła wszystkich do udziału                  
w Gminnych Dożynkach, które odbędą się 12 września br.  

3) Główny specjalista ds. budownictwa, inwestycji, gospodarki 
przestrzennej i dróg Kazimierz Boguszewicz poinformował radnych, 
że wniosek radnej Janiny Dziemidowicz o instalację sygnalizacji 
świetlnej przy przejściu dla pieszych na odcinku ul. Kostrzyńskiej w 
Górzycy (k. pawilonu handlowego) został skierowany do Rejonu Dróg 
Powiatowych w Słubicach. Montowanie tam znaków ostrzegawczych 
będzie realizowane w najbliższych dniach. Natomiast na wykonanie 
chodnika w Laskach Lubuskich został przygotowany wniosek do 

 



Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad w Zielonej Górze. 
Dodał, że część prac będzie wykonana jeszcze w tym roku. 

 
Ad. 11 
Zakończenie obrad XXX sesji Rady Gminy. 
 
Przewodnicząca Rady - z uwagi na wyczerpanie porządku obrad oraz brak 
dalszej dyskusji zamykam obrady sesji. Godz. 1515 

 
 Przewodnicząca Rady Gminy 

(-) Maria Syktus  
 
 

Na tym protokół zakończono. 
Protokołowała Agnieszka Pilarska. 
 
 
 
 

 


